
Rondvraag NLG

Het aantal geiten in de provincie is in 2021 opnieuw toegenomen, ondanks de geitenstop (een 
toename van bijna 15%).1 Hetzelfde was het geval in 2020. Dit is een potentieel gevaar voor de 
volksgezondheid, nog los van alle dierenleed (wegbranden  van hoorns, direct weghalen van 
lammetjes bij hun moeder, een hoge vroegtijdige sterfte bij lammetjes, weinig ruimte, bokjes die als 
afvalproduct z.s.m worden gedood, etc.).2

Vragen aan GS:

1. Hoe kan dit?
2. Wat gaan GS hieraan doen, zodat er volgend jaar niet opnieuw stijging is?

1 https://opendata.cbs.nl/statline/#/CBS/nl/dataset/80780ned/table?dl=5FAAD 
2 https://www.wakkerdier.nl/vee-industrie/dieren/geiten/


